



លេចក្តីជូនដំណឹងអំពីអ្នកគាំពារសហគមន៍ និងសិទ្ធិជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋសម្រាប់និយោជក

បទប្បញ្ញត្តិស្តីពីការការពារនិយោជកសណ្ឋានការពិការភៀសបៀន ឬអំពើហិង្សានៃ Seattle Municipal Code (SMC) 14.26 តម្រូវឱ្យនិយោជកសណ្ឋានការ និងអាជីវកម្មផ្នែកសណ្ឋានការបន្ទាប់បន្សំផ្តល់សេចក្តីជូនដំណឹងនេះទៅនិយោជកដែលពាក់ព័ន្ធ ដែលជាបុគ្គលរួចផុតពីការភៀសបៀន ឬអំពើហិង្សា ដែលមានការចោទប្រកាន់ជាប្រព្រឹត្តិដោយភ្ញៀវសណ្ឋានការ។

ប្រសិនបើអ្នកគឺជាបុគ្គលរួចផុតពីការភៀសបៀន ឬអំពើហិង្សាដែលមានការចោទប្រកាន់ជាប្រព្រឹត្តិដោយភ្ញៀវសណ្ឋានការ អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានដូចខាងក្រោម៖

- 1) **អ្នកគាំពារសហគមន៍។** តួនាទីរបស់អ្នកគាំពារសហគមន៍គឺផ្តល់សេវាគាំពារជាសម្ងាត់ដោយឥតគិតថ្លៃដល់អ្នកនៅម៉ោងណាក៏បានក្នុងមួយថ្ងៃ និងរៀងរាល់ថ្ងៃនៃសប្តាហ៍។ អ្នកគាំពារសហគមន៍នឹងផ្តល់សេវាជំនួយដូចតទៅ៖ ក) ពន្យល់អំពីសិទ្ធិរបស់អ្នកតាមក្រម SMC 14.26 និងជម្រើសដែលអ្នកមានសម្រាប់ធ្វើសកម្មភាពណាមួយ ខ) ផ្តល់សេវាណែនាំបន្តដើម្បីបញ្ចេញតាមតម្រូវការផ្ទាល់ខ្លួនរបស់អ្នក និង គ) ជួយអ្នកក្នុងការរាយការណ៍អំពីហេតុការណ៍ភៀសបៀន ឬអំពើហិង្សាដោយភ្ញៀវសណ្ឋានការ បើអ្នកជ្រើសរើសធ្វើដូច្នោះ។ លទ្ធភាពទទួលបានសេវាទាំងនេះរបស់អ្នកមិនអាស្រ័យលើការរាយការណ៍អំពីហេតុការណ៍ប្រព្រឹត្តិមិនត្រូវរបស់ភ្ញៀវនោះទេ អ្នកអាចប្រើសេវាទាំងនេះដើម្បីរាយការណ៍ដល់អ្នកប៉ុណ្ណោះ។

City of Seattle បានចុះកិច្ចសន្យាជាមួយ King County Sexual Assault Resource Center (KCSARC) ជាអង្គការគាំពារជនរងគ្រោះដែលមានមូលដ្ឋានក្នុងសហគមន៍ ដោយមានខ្សែទូរស័ព្ទបន្ទាន់ 24 ម៉ោង ដើម្បីផ្តល់ជំនួយទាំងនេះដល់អ្នក។ អ្នកអាចហៅទូរស័ព្ទទៅអង្គការ KCSARC ដើម្បីទទួលបានសេវាសម្ងាត់ដោយទូរស័ព្ទទៅ៖ 1-888-99-VOICE (1-888-998-6423)។ ដើម្បីស្វែងយល់បន្ថែមអំពី KCSARC សូមចូលមើល៖ <https://www.kcsarc.org/>

- 2) **អ្នកគាំពារជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋ និងសិទ្ធិផ្សេងទៀតតាមក្រម RCW 7.69.030។** តាម Revised Code of Washington (RCW, ក្រមដែលបានកែសម្រួលនៃរដ្ឋវ៉ាស៊ីនតោន) 7.69.030 ជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋត្រូវបានផ្តល់សិទ្ធិជាច្រើន ដែលអនុវត្តចំពោះនីតិវិធីតុលាការអនីតិជន ឬតុលាការឧក្រិដ្ឋកម្ម។ ប្រសិនបើអ្នកគឺជាបុគ្គលរួចផុតពីបទឧក្រិដ្ឋ រឺ បទប្បញ្ញត្តិអំពើហិង្សា អ្នកមានសិទ្ធិឱ្យអ្នកគាំពារជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋមានវត្តមានអំឡុងពេលសម្ភាសន៍ដោយមេធាវីការពារក្តី ឬរដ្ឋអាជ្ញាធរ។ តួនាទីរបស់អ្នកគាំពារជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋផ្តល់ជំនួយផ្លូវការមូលដ្ឋានដល់អ្នក។ តាមក្រម RCW 7.69.030 អ្នកមានសិទ្ធិទទួលបានជំនួយផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រតាមរយៈការស្នើសុំដោយគ្មានការពន្យារពេលទាំងគ្មានហេតុផលសមស្រប និងមាននរណាម្នាក់អន្តរាគមន៍ជាមួយនិយោជករបស់អ្នកប្រសិនបើចាំបាច់ ដើម្បីឱ្យការបាត់បង់ប្រាក់ឈ្នួលមានចំនួនគិតបំផុត នៅពេលបង្ហាញខ្លួននៅតុលាការ។ សូមមើលក្រម RCW 7.69.030 សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែមអំពីសិទ្ធិរបស់បុគ្គលរួចផុតពីបទឧក្រិដ្ឋ។

សម្រាប់ព័ត៌មានអំពីសេវាគាំពារជនរងគ្រោះពីបទឧក្រិដ្ឋ អ្នកអាចទាក់ទងទៅ៖ សេវាផ្តល់ជំនួយដល់ជនរងគ្រោះតាមរយៈលេខ 1-888-288-9221 ឬអង្គការ KCSARC តាមរយៈលេខ 1-888-998-6423។

- 3) **ពិធីការពិសេសស្តីពីការភៀសបៀនរបស់ King County។** ពិធីការនេះផ្តល់គោលការណ៍ណែនាំសម្រាប់ការស៊ើបអង្កេតលក្ខណៈសហការ និងសេវាកម្មផ្សេងៗក្នុងករណីជាប់ពាក់ព័ន្ធនឹងឧក្រិដ្ឋកម្មជាតិលក្ខណៈ King County។ ពិធីការដែលបង្កើតឡើងដោយអនុលោមតាមក្រម RCW 26.44.180 និងក្រម RCW 26.44.185 នេះត្រូវបានចែងដើម្បីកែលម្អសុចរិតភាពនៃការស៊ើបអង្កេត ការពារជនប្រយោជន៍ជនរងគ្រោះ ជនសង្ស័យ និងសហគមន៍ ព្រមទាំងធានាថាមានផ្តល់ជូនសេវាសមស្របដល់បុគ្គលរួចផុតពីបទឧក្រិដ្ឋ និងគ្រួសាររបស់ពួកគេ។

និយោជក និងនិយោជិកដែលមានសំណួរអំពីទម្រង់បែបបទនេះអាចទាក់ទងទៅ Office of Labor Standards (OLS) តាមរយៈលេខ 206-256-5297 ឬចូលមើលគេហទំព័ររបស់ការិយាល័យ OLS តាមរយៈ <http://www.seattle.gov/laborstandards>។